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قربانی: پنجره نفت مسجد سلیمان غیرقانونی باز است
سیروان قربانی مدافع سابق نفت مسجد سلیمان سال گذشته بابت عدم 
دریافت مطالبات خود از این باشگاه به کمیته تعیین وضعیت شکایت کرد 
و پس از ارجاع پرونده به کمیته انضباطی، حکم صادره مبنی بر پرداخت 
مطالبات این بازیکن ظرف یک ماه بود و در صورت عدم پرداخت، باید 
پنجره نقل و انتقالاتی نفتی ها بســته می شد.با این حال به نظر می رسد 
کارت بازی بازیکنان نفت صادر شــده و این باشگاه مشکلی برای ثبت 
بازیکنان نداشته است؛ در همین خصوص خبرنگاران گفت وگویی کوتاه 

با سیروان قربانی داشتند و از او درباره این مسئله سوال کردند. قربانی در 
ابتدای صحبت هایش گفت: شکایت من به دلیل عدم پرداخت مطالباتم 
به یک ســال و چند ماه قبل برمی گــردد و به همین دلیل پنجره نفت 
مسجد سلیمان بسته شده بود. حتی کمیته انضباطی نامه ای به تیم نفت 
زده بود که به دلیل عدم پاسخ ۲۰ میلیون تومان هم جریمه شد. او تصریح 
کــرد: این آخرین نامه ای بوده که کمیته انضباطی به این باشــگاه زد و 
عنوان کرده در صورت عدم پاســخ و پرداخت مطالبات، کارت بازیکنان 

این فصل تیم صادر نخواهد شد اما جالب است که کارت بازیکنان نفت 
صادر شده و خبری از پرداخت مطالبات من نیست. قربانی در ادامه گفت: 
من رای را دیده ام؛ باشگاه نفت تا ۱۶ مرداد ماه زمان داشته که طلب من 
را بدهد اما خبری نیست. طلب من زیر ۲۰۰ میلیون تومان است و مبلغ 
چندان بالایی هم نیست که برای گرفتن حق و حقوقم یک سال منتظر 
باشم. حالا که کمیته انضباطی رای داده چرا حق قانونی من را نمی دهند؟ 

چطور می شود که با حکم انضباطی پنجره تیم نفت باز است؟

ورزشی

اخبار کوتاه 

خبرنگارانی که پنجشنبه برای تماشای تمرین تیم ملی به سالن 
فدراســیون والیبال رفته بودند، به هیچ وجه پیش بینی نمی کردند 
که ســاعتی جنجالی پیش رویشان باشد، آن هم در شرایطی که 
قرار بود آخرین تمرین تیم ملی مقابل چشــم خبرنگاران برگزار 
شــود و تیم ملی والیبال ایران حداقل به صورت نمایشی خود را 

آماده مسابقات قهرمانی جهان نشان دهد.
امــا بعد از حدود ۴۵ دقیقه و در شــرایطی که اوضاع کمی هم 
مشکوک به نظر می رســید، محمد موسوی با حضور در مقابل 
دوربین های تلویزیونی و خبرنگاران، از مســئله ای پرده برداشت 
که هیچ کس فکرش را نمی کرد. چیزی که ما را به این فکر فرو 
برد که آیا او برنامه قبلی برای این موضوع داشــته یا صرفا یک 

کار خلق الساعه را انجام داده است.  
موســوی که یکی از بهترین بازیکنان تاریخ والیبال ایران است 
حالا با اشــاره به نکات و مشکلاتی که اصولًا در هر شرایطی در 
ورزش حرفه ای در ایران وجــود دارد، کناره گیری خود را از تیم 
ملی اعلام کــرد. چیزی که باعث به هم ریختن برنامه های تیم 
ملی و سرمربی آن پیش از رقابت های قهرمانی جهان شده است.

آن چه که در ادامه می خوانید مشاهدات خبرنگاران از آخرین تمرین 
تیم ملی والیبال است. اتفاقاتی که می شد از آن ها حدس زد خبری 
در راه است اما خب ما آنقدر بدبین نبودیم که تصور کنیم قرار است 
چهره جالب توجه آخرین فهرست تیم ملی دست به این اقدام عجیب 

بزند و شاید مورد قضاوت سخت جامعه والیبال قرار بگیرد:
شروع تمرین

 مطابق اعلام قبلی تمرین تیم ملی والیبال راس ســاعت ۱٧:٣۰ 
آغاز شد. بازیکنان و کادر فنی یکی پس از دیگری وارد زمین شدند. 
در این بین یکی از اتفاقات جذابی که دیدن آن می توانســت برای 
خبرنگاران جذابیت بالایی داشــته باشد تماشای دوباره موسوی در 
تمرین و حضور او در کنار ســتاره های نسل جدید و البته کادر فنی 

ایرانی بود. همین اتفاق هم رخ داد و محمد موســوی در کنار دیگر 
بازیکنان در سالن حاضر شددر حین گرم کردن بازیکنان به وضوح 
شــاهد این موضوع بودیم که محمد موســوی رابطه خوبی با هم 
تیمی های خود مخصوصا جوان ترها دارد. او مکررا با دیگر بازیکنان 
تیم ملی شوخی می کرد و تا اینجا به نظر می رسید که حال او کاملا 

از بازگشت دوباره به تیم ملی خوب است.
شروع تمرین توپی 

بعد از گرم کردن، بازیکنان به دو بخش تقســیم  شــدند تا به 
بــازی درون تمرینی بپردازند. اما یک طــرف بازیکنانی حضور 

داشــتند که احتمالا ترکیب اصلی بهروز عطایی برای مسابقات 
قهرمانی جهان محســوب می شــد. محمد طاهر وادی، میلاد 
عبادی پور، سیدمحمد  موسوی، علی اصغر مجرد، امین اسماعیل 
نژاد، امیرحســین اسفندیار و محمدرضا حضرت پور بازیکنان این 

سمت از زمین بودند.
آغاز رفتارهای عجیب و دور از انتظار

بازی تمرینی آغاز شــد و مانند مسابقات رسمی و روال موجود 
در والیبال باید ســرعتی زن ها در طول مسابقه با هم جابه جا می 
شــدند. حدود نیم ساعتی همین روال اتفاق افتاد اما از یک جا به 

بعد بود که شاهد اتفاقات عجیب بودیم. محمد موسوی خطاب به 
یکی از بازیکنان جوان )مجرد( گفت: »اصغر بیا برو تو، من بهتره 
بــازی نکنم، بهتره اصلا«. همین جمله به اندازه کافی عجیب و 
شــک برانگیز بود تا به نظر برسد که اتفاقات عجیب تری هم در 
راه اســت. در حقیقت به نظر می رســید موسوی انگیزه خاصی 
بــرای ادامه تمرین ندارد. از یک جا به بعد هــم او تقریبا بیرون 
زمین نشســت و ترجیح داد بیشــتر نظاره گر باشد. هر طور که 
بود تمرین همین گونه پیش رفت و در ادامه هم در این ســمت 
از زمین بیشــتر علی اصغر مجرد را دیدیم. محمد موسوی یا در 
کنار زمین نشســته بود یا بغل تور بازی را تماشا می کرد. هر از 
چند گاهی هم می آمد، یک ســرویس می زد و دوباره از زمین 

خارج می شد.
نکته جالب هم اینکه موســوی و سرمربی تیم ملی یعنی بهروز 
عطایی خوش وبش گرمی با هم کردند و از رابطه خوبی برخوردار 
بودند. در واقع این فرضیه که شــاید مشــکل موسوی کادر فنی 
بوده را می توان به کل رد کرد چرا که به نظر می رسید بین او و 

عطایی آرامش و احترام خاصی حاکم است .
پایان تمرین و آن مصاحبه شوکه کننده 

تمرین تمام شــد و مطابق هماهنگی قبلی، ابتدا بهروز عطایی 
برای صحبت با رسانه ها در میان خبرنگاران حاضر شد. سرمربی 
حتی در بخشی از صحبت هایش درباره تغییر کاپیتانی هم حرف 
زد و به تمجید از موســوی هم پرداخت تا مشــخص شــود که 
عطایی هیچ اطلاع قبلی از تصمیم محمد موسوی نداشته است. 

بعد از عطایی نوبت به موسوی رسید.
یکی از خبرنگاران ابتدا از او در مورد بازگشت به تیم ملی سوال 
کرد اما موسوی انگار از قبل کاملا حرف های خود را آماده کرده 
بود و ســریع به ســراغ اصل مطلب رفت. او کناره گیری خود از 

حضور در مسابقات قهرمانی جهان را اعلام کرد. 

موســوی در مورد همه چیــز حرف زد و بیســت دقیقه گله و 
شــکایت کرد اما احتمالا هنوز هم هیچکــدام از ما نفهمیده ایم 
دلیل اصلی انصراف او چه بود. او اول از نبود پروتئین کنار زمین 

گفت، بعد از ناآمادگی خودش.
موسوی حتی در حمایت از دیگر بازیکنان تیم ملی ناراحتی خود 
را از پاداش ۱٨ میلیونی فدراســیون اعلام کرد و بعد هم از نبود 
روحیه جنگندگی تیمی گله کرد. واقعا هنوز هم برای ما مشخص 
نیســت که دلیل اصلی این مصاحبــه و در نهایت کناره گیری او 

چه بوده است.
شوک بعد از یک مصاحبه غیر منتظره

بعد از مصاحبه موســوی این میــلاد عبادی پور بود که به جمع 
خبرنگاران آمد. وقتی از میلاد پرســیدیم می دانستی سید کناره 
گیری کرده با این جواب او مواجه شــدیم: »چی؟ مگه این کارو 

کرده؟ جدی می گید؟ نه نمی دانستم« 
این حرف ها و چشم های گرد شده عبادی پور از تعجب کاملا نشان 
می داد که او از این مســئله اصلا خبر نداشته است. بعد از مصاحبه 
با میلاد سراغ بهروز عطایی رفتم و از او درباره این تصمیم موسوی 
سوال کردم که جواب سرمربی تیم ملی این بود: »آره، من هم از بچه 

ها شنیدم، نمی دونم چی بگم. انشالله که خیره«
از عطایی خواستم صحبت کوتاهی در این باره انجام دهد اما او 

ترجیح داد فعلا چیزی نگوید.
پایان یک روز عجیب با جلسه میلاد و عطایی

آخریــن اتفاق قابل توجه تمرین تیم ملی، جلســه کوتاه بهروز 
عطایی و میلاد عبادی پور بود. سرمربی تیم ملی بعد از مصاحبه 
عبادی پور از او خواست که دقایقی را با هم صحبت کنند. این دو 
نفر چند دقیقه ای روی سکوهای سالن فدراسیون با هم صحبت 
کردند؛ گفت وگویی که به احتمال زیاد حول محور انصراف محمد 

موسوی بوده است.

 روزی طلب کاپیتان ۲۸ساله هوادار 
در افتتاحیه لیگ

در شــرایطی که بازوبنــد کاپیتانی هــوادار در دیدارهای 
تدارکاتی پیش فصل و در هر دیدار بر بازوی عزت الله پورقاز 
بازیکن پیشین ســپاهان، داریوش شجاعیان بازیکن پیشین 
استقلال و فصل گذشته هوادار و عبدی یکی از قدیمی های 
آبی بنفش ها در فصول گذشته بسته شده بود، در دیدار برابر 
آلومینیوم این بار ســپهر روزی طلب به عنوان کاپیتان وارد 

زمین شد و بازوبند را به بازو بست.
ســپهر روزی طلب و مهدی عبدی چهارمین فصل حضور 
خــود در هوادار را ســپری می کنند و از بــا تجربه های این 
تیم محسوب می شوند و در فصل گذشته نیز خود آنها بودند 
کــه بازوبند را به بازوی محمد قاضی و معین عباســیان که 
نخســتین فصل هواداری شدن شان بود می بستند. در فصل 
جــاری ظاهرا همین رویکــرد را در قبال عــزت الله پورقاز 
بازیکن پیشــین سپاهان که به تازگی به هوادار پیوسته است 
و داریوش شجاعیان بازیکن پیشین استقلال که حالا دومین 

فصل حضور در هوادار را تجربه می کند در پیش گرفته اند.
ظاهــرا پیش از آغــاز دیدار آلومینیوم و هــوادار و در حالی 
که مهدی عبدی و داریوش شــجاعیان روی نیمکت بودند، 
میان ســپهر روزی طلب و عزت الله پورقاز که از ابتدا قصد 
داشتند به میدان بروند بر سر بستن بازوبند تعارفی ایجاد شد 
کــه نهایتا و در اقدامی جالب عــزت الله پورقاز بازوبند را به 
قدیمی ترهای هوادار می سپارد. در این بازی روزی طلب ۲٨ 

ساله کاپیتان هوادار بود.
هوادار در گام نخســت خود با یک گل آلومینیوم را شکست 
داد و در هفته دوم و در ورزشگاه پاس قوامین تهران میزبان 

نفت مسجد سلیمان خواهد بود.

مشکل حل شد؛ 
بازگشت مرادمند به ترکیب استقلال

با اینکه گفته می شــد که ســربازی محمدحسین مرادمند 
شــهریورماه به پایان می رســد و این بازیکن نمی تواند فعلا 
در ترکیب تیمش بــه میدان برود، اما با رایزنی های صورت 
گرفته از ســوی مقامات استقلال و خود این بازیکن مشکل 
مرادمند حل شده اســت. ظاهرا مرادمند توانسته چند روز از 
خدمت ســربازی خود را عفو بگیرد و زودتــر از موعد پایان 
خدمت او از ســوی سازمان نظام وظیفه اعلام شده است. در 
چنین شرایطی مسئولان استقلال با ارائه مدارک مرادمند به 
ســازمان لیگ فوتبال موفق شــدند کارت بازی این بازیکن 
را دریافت کنند.براین اســاس مرادمند که به دلیل مشکلات 
مربوط به خدمت سربازی نتوانست در بازی روز گذشته مقابل 
سپاهان تیم خود را همراهی کند، مشکلی برای بازی کردن 

در ترکیب استقلال مقابل ملوان نخواهد داشت.
این مدافع باتجربه در ســفر اســتقلال برای دیدار با ملوان 
در بین بازیکنان خواهد بود و با صلاحدید ریکاردو ســاپینتو 
می تواند در ترکیب اصلی دیدار دوم آبی ها نیز به میدان برود.

 قایدی همچنان در دوبی؛ 
به ملوان هم نمی رسد

روز گذشــته بود که باشگاه شــباب الاهلی امارات به طور 
رسمی از انتقال مهدی قایدی با قرارداد قرضی و یکساله به 
اســتقلال خبر داد تا هواداران آبی انتظار حضور این بازیکن 
توانمند در جمع شاگردان ســاپینتو را بکشند. با وجود اینکه 
انتقال قایدی به استقلال نهایی شده اما هنوز زمان حضور او 
در تهران مشخص نیست. مهاجم تکنیکی آبی ها این روزها 
همچنان در کشور امارات حضور دارد و مراحل اداری جدایی 

از شباب الاهلی و امور شخصی اش را دنبال می کند.
قایدی نیاز به چند روز زمان دارد تا وسایل شخصی و زندگی 
خــود را به تهران برگرداند و بــه همین خاطر چند روز زمان 
می برد که به ایران برگرددو در تمرینات استقلال حضور یابد.

در این خصوص گفته می شود قایدی آخر هفته جاری امارات 
را به مقصد ایران ترک می کند که با این شــرایط او به دیدار 
هفته دوم مقابل ملوان نیز نخواهد رســید و احتمالا شــاهد 

حضورش در تمرینات استقلال در اوایل هفته آینده باشیم.

ابهامات انصراف شوک آور محمد موسوی

تیم نساجی مازندران روز گذشته در دیداری که میزبان بود اما اجبارا در ورزشگاه نقش 
جهان اصفهان به میدان رفت، مقابل مس رفسنجان به تساوی یک بر یک رسید. یکی 
از بازیکنان نساجی که در این مســابقه عملکرد خوبی داشت و در خط هافبک نماینده 

قائمشهر خوش درخشید، سعید غلامعلی بیگی هافبک وسط این تیم بود.
غلامعلی بیگی در دربــاره بازی دیروز بیان کرد: بازی خوبی انجام دادیم. البته چون از 
فصل بدنســازی بیرون آمده بودیم ، بدنهایمان کمی خسته بود اما فکر می کنم نمایش 
مطلوبی داشــتیم و توانســتیم موقعیت های خوبی نیز ایجاد کنیم. اگرچه به تســاوی 
رســیدیم اما موقعیت های گل دیگری نیز داشــتیم. انشــاالله از هفته های بعد شرایط 
برایمان بهتر می شــود.او درباره مســائل داوری و انتقادهای مسئولان مس به عملکرد 
قاضــی میدان گفت: من هیچ وقت راجع به داوران صحبت نمی کنم و اینبار هم دخالتی 

در این ماجرا ندارم. برای داوران خوب فوتبال آرزوی موفقیت می کنم.
غلامعلی بیگــی درباره میزبانی نســاجی از حریفان در شــهرهای دیگر تاکید کرد: این 
مســاله سال گذشته هم به ما ضربه زد. امیدوارم مسئولان هرچه سریع تر فکری کنند و 
ورزشــگاه شهید وطنی آماده شود. همه تیم ها در زمین خودشان میزبانی می کنند اما ما 
برای میزبانی مان نیز مجبوریم به شــهرهای دیگر برویم. البته مدیران باشگاه نساجی 
زحمت زیادی می کشــند و واقعا ســعی دارند که همه امکانات را در این شرایط سخت 
داشــته باشــیم اما همانطور که گفتم بازی کردن در قائمشهر برای ما یک الزام است و 
امیدوارم هرچه سریع تر مشکل ورزشــگاه رفع شود و بتوانیم در زمین خودمان پذیرای 

حریفان باشیم و البته تماشاگران خوب مان را نیز در ورزشگاه ببینیم. 

 غلامعلی بیگی: امیدوارم به زودی 
در قائمشهر بازی کنیم

این دوره از ۲۲ تا ۲٧ مرداد در تهران زیر نظر مرتضی محصص برگزار می شود و غلامرضا 
جهانی به عنوان کمک مدرس در این دوره حضور خواهد داشــت. از مربیان اسمی شرکت 
کننده در این کلاس می توان به نام هایی چون خســرو حیــدری، آرش بر هانی و هادی 
شکوری اشاره کرد.در ابتدای برگزاری این کلاس غلامرضا جباری، سرپرست کمیته آموزش 
برای حاضرین گفت: ۵۶ دوره کلاس مربیگری درجه A تاکنون برگزار  شده است تا مربیان 
ما در بهترین شرایط از لحاظ علمی باشند و معتقدم نهایت بهره را باید از این دوره ها برد تا 
در مســیر توسعه و رشد قرار بگیریم. اگر وظایفتان را به درستی انجام دهید حتی اگر نتیجه 
دلخواهتان را به دست نیاورید، موفق خواهید بود. در واقع مربیگری اثرگذارترین موضوع در 
توسعه فوتبال اســت. بر همین اساس از شما می خواهم با تلاش، نظم و پشتکار در مسیر 
توسعه فوتبال ایران گام بردارید. در ادامه هم مرتضی محصص مدرس این دوره خطاب به 
مربیان شرکت کننده در کلاس گفت: فدراسیون فوتبال برای آموزش علم فوتبال به مربیان و 
نخبگان خود از هیچ تلاشی برای مربیانش دریغ نمی کند. بر همین اساس از شما می خواهم 
داشته های خود را در اختیار دیگر همکاران گذاشته و استفاده بهینه ای از دانش روز دنیا ببرید 
چرا که با مطالعه و به روز شدن علم تان، می توان آینده ای درخشان را برای فوتبال کشور 
متصور بود. حضور در این دوره از کلاس و کرس های آموزشی لازم است اما کافی نیست. 
باید مرتبا مطالعه کنید و ذهنتان را آماده کنید. راهی جز مطالعه وجود ندارد. باید علمتان را به 
روز کنید. از لحاظ کمی دوره های آموزشی مناسبی را برای فوتبال برگزار کرده ایم و بدون 
شک با حضور مدرسان مجربی که در دوره ها حضور دارند، از لحاظ کیفیت نیز سعی بر ارتقا 

دانش مربیان داریم. 

محصص: شرکت در کلاس های 
مربیگری کافی نیست

 اولین دیدار مس کرمان بعد از صعود به لیگ برتر مقابل نفت مسجدسلیمان با شکست 
همراه شد. امین کاظمیان که گل اول مس را به ثمر رساند در خصوص این بازی گفت: 
اولیــن بازی لیگ بود و چنــد بازیکن ما که تازه اضافه شــده اند، غایب بودند؛ ولی در 
مجموع بازی خوبی بود و می توانستیم برنده بازی باشیم اما شانس با ما یار نبود . دمای 
هــوا هم خیلی زیاد بود. یکی از دلایلی که تیم نتوانســت نتیجه بگیرد گرمای هوا بود 
وگرنه بازی کاملًا پایاپایی بود و هر دو تیم همانطور که مشــاهده کردید موقعیت هایی 
داشتند و می توانستیم بازنده این بازی نباشیم. او در مورد پر گل بودن این دیدار و رد و 
بدل شدن پنج گل ادامه داد: بازی زیبا، پر برخورد و جنگ تاکتیک ها بود ولی شانس با 
ما یار نبود.این بازیکن که از اشــتباه خط دفاع حریف استفاده کرد و گل زد در این باره 
توضیح داد: از همان جایی که آقای حسین خانی گفته بود، توانستیم به تیم حریف ضربه 
بزنیم و گل هم به نام من ثبت شد. گل های خورده را جبران کردیم ولی به دلیل گرمای 
هوا و خستگی زیاد، بعضی از بازیکنان ما از لحاظ بدنی کم آوردند و گل سوم را دریافت 
کردیم. دمای هوا ۴٣ درجه بود. بدن هر فوتبالیســتی برای بازی در چنین هوایی جواب 
نمی دهد. وی که فصل گذشــته بهترین وینگر لیگ یک شــد و با گلزنی در بازی اول 
لیگ برتر امیدوارکننده نشــان داد در این باره گفت: هر بازیکنی در لیگ برتر به دنبال 
بهترین شــدن اســت و من هم می خواهم یکی از پدیده ها باشم.کاظمیان در پایان در 
مورد دیدار هفته آینده با پیکان افزود: اولین بازی خانگی ما بعد از هشت سال دوری از 
لیگ برتر است و صددرصد برای برد می رویم. بازیکنانی که به ما اضافه می شوند خیلی 

کمک خواهند کرد. انشاالله بتوانیم نتایج خوبی بگیریم و به اهدافی که داریم برسیم.

کاظمیان: می خواهم در مس کرمان 
پدیده لیگ شوم

بــه هفته های پایانی نیم فصل اول فصل گذشــته که رســیدیم 
هواداران ســپاهان تا حد زیادی از قهرمانی تیم محبوب شان ناامید 
شدند و در فضای مجازی اعتراض ها آغاز شد. با این وجود آنها سعی 
می کردند محرم نویدکیا را به طور مستقیم هدف نگیرند و فشار اصلی 
را بر دستیارانش وارد کردند. درنهایت هم همین فشارها سبب شد تا 
نویدکیا تصمیم دشواری بگیرد و پیش  از اعزام تیم به مسابقات لیگ 
قهرمانان آســیا با جدایی محمود کریمی و علیرضا مرزبان موافقت 
کند. پس از ناکامی در لیگ و آســیا اما علی رغم محبوبیت عجیبی 
که شــماره  ۴ سابق طلایی پوشان در اصفهان دارد، از گوشه و کنار 
صدای اعتراض ها بلندتر شده بود و یکی از دلایل اصلی کناره گیری 
نویدکیا هم ترس از بیشــتر شدن این موج و رویارویی مستقیم او با 
مخالفانش بود. پس چند روز پس  از پایان فصل تصمیم به استعفای 
بدون بازگشت گرفت. پیش از این نیز هواداران تیفوسی سپاهان در 
هفته های پایانی لیگ نوزدهم برخورد بسیار تندی با امیر قلعه نویی 
داشــتند که دو عنوان قهرمانی لیگ را برایشــان کسب کرده و در 
لیگ هجدهم هم تا هفته پایانی با پرسپولیس برای قهرمانی جنگید 
ولی در پایان کارش به جایی رسید که تنها استعفای تاریخ بلندمدت 
مربیگری اش را تقدیم مدیران ســپاهان کند و پس از دو شکست 
مقابل اســتقلال دیگر به اصفهان و باغ فردوس بازنگشت. این ها 
توضیحات کوتاهی درباره فضایی اســت که ژوزه مورایس پرتغالی 
چالش جدید خود را در آن آغاز کرده است؛ فضایی که نه به قلعه نویی 
به عنوان پرافتخارترین سرمربی تاریخ لیگ برتر رحم می شود و نه 
محرم نویدکیا که سهم بسیار بزرگی در تمام قهرمانی های سپاهان 
در دهــه ٨۰ و اوایل دهــه 9۰ دارد.البته کارنامه پربار ژوزه مورایس 
سبب شــد تا خیلی زود و پیش از اینکه نمایش تیم  را با این مربی 

شناخته شده پرتغالی ببینند، به او اعتماد کنند و موجی از امیدواری 
را می شد درباره حضور این مربی حس کرد.سرانجام شب گذشته در 
شرایطی به شروع دوباره ماراتن ٣۰ هفته ای لیگ برتر رسیدیم که 
ناکامی در جذب محبی و خرید لوکادیا توســط پرسپولیس حسابی 
هواداران ســپاهان را نگران کرده بود و آنها معتقد بودند که مدیران 
باشــگاه در جذب بازیکنان خارجی خوب کار نکرده اند و فقدان یک 
مهاجم در طول فصل، ســپاهان را آزار خواهد داد؛ موضعی که البته 
به صورت خواسته یا ناخواسته مورایس را نیز هدف قرار می دهد.البته 
که مورایس در سپاهان تازه گام اول را برداشته و هفته های سختی 
پیش روی این مربی پرتغالی وجود دارد؛ جایی که او باید با مدعیان 
قدرتمندی نظیر پرسپولیس، استقلال و فولاد خوزستان این رقابت 
را تا کسب قهرمانی ششم برای سپاهانی ها پیش ببرد و در غیر این 
صورت موضع هوادارانی که به فرودگاه رفته بودند، درســت نقطه 

مقابل شب گذشته خواهد شد.

مورایس در فرودگاه شوکه شد
او در مــورد بازی می گوید: در هفته اول ما شــناخت خوبی از تیم 
حریف نداشتیم و تنها می دانســتیم یکی از تیم های خوب فصل 
گذشــته اســت و این فصل هم در نقل و انتقالات با توجه به توان 
مالی عملکرد خوبی داشته است. با این اوصاف به نظر من نتیجه ای 
که در هفته نخست گرفتیم نتیجه بدی نبود. به خصوص که در این 
بازی شرایط میزبانی نداشتیم و به نوعی میهمان بودیم. هر چند بر 
این عقیده ام بعد از گل اگر کمی سخت گیرانه تر بازی می کردیم 
و تمرکز بیشتری می داشتیم می توانستیم برنده بازی باشیم. با این 

حال نتیجه مساوی هم نتیجه عادلانه ای بود.
حامد شــیری در واکنش به این موضوع که هم چنان در نساجی 
پنالتی زن اول تیم بشــمار می رود و یک بار دیگر توانست از روی 
نقطه پنالتی برای تیمش گلزنی کند؛ گفت: خب در جریان بازی وقتی 
پنالتی برای ما اتفاق افتاد به من پیشنهاد شد که پشت ضربه بایستم. 
خدا را بابت این موقعیت شکر می کنم. این کاری نیست که من به 
تنهایی انجام دهم و به نوعی من زحمت تیم را تکمیل می کنم. در 
بازی های آینده ســعی خواهم کرد در پست و مسئولیتی که به من 
محول شده بهترین باشم و در صورت ایجاد موقعیت گلزنی خوشحال 

می شوم باز هم این کار را تکرار کنم.
کاپیتان نساجی در خصوص همبازی شدن با علیرضا ابراهیمی در 
قلب خط دفاعی تیم پرســپولیس گفت: علی بازیکن خوبی است و 
فصل گذشته در پرسپولیس شرایط برای بازی او مهیا نبود و با انگیزه 
خاصی در پی بازگشــت است و می خواهد خودش را ثابت کند. در 
سالیانی که در فوتبال حضور داشتم با بازیکنان مختلفی بازی کردم و 
به نظر من در هفته اول به اتفاق علی در خط دفاعی خوب بودیم. با 
گذشت زمان تلاش خواهیم کرد به هماهنگی بیشتر دست پیدا کنیم.

حامد شیری پیرامون اعتراض مس به داوری هم این چنین توضیح 
داد: اعتراض به داوری همیشه در فوتبال ما وجود داشته و تا زمانی که 
ما بروز نشویم این اتفاق تکرار می شود حتی اگر قرار باشد ۵۰ سال 
دیگر هم سپری شود. صحبت خاصی در این خصوص ندارم چون 
می دانم اعتراض به داوری تمام شــدنی نیست. حتما یک مشکلی 
وجود داشته که همه کشورها به استفاده از کمک داور وید ئویی روی 
آوردند اما ما هنوز شرایط استفاده از این تکنولوژی را پیدا نکردیم و 
مادامی که نخواهیم بروز شویم همیشه این داد و بیدادها و اعتراض 
ها وجود خواهد داشت. کاپیتان نساجی در پایان در مورد بازی هفته 
بعد با سپاهان گفت: ســپاهان یک تیم خوب و با کیفیت است. به 
دنبال این است در فصل جدید موقعیت های از دست رفته در گذشته 
را جبران کند. بازی سختی پیش رو خواهیم داشت. در فرصت باقی 
مانــده تلاش خواهیم کرد خوب تمرین کنیم تا نمایش خوبی برابر 

سپاهان داشته باشیم و در نهایت دست پر میدان را ترک کنیم.

شیری: اعتراض به داور تمام شدنی نیست


